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PROTOKOŁ Nr 25/2008 
z posiedzenia Komisji Kultury, Oświaty, Sportu i Turystyki 

z dnia 11 kwietnia 2008 roku 
 
W posiedzeniu udział wzięli: 
 a/ pięciu członków komisji Kultury, Oświaty, Sportu i Turystyki – wszyscy obecni 
  b/ zaproszeni goście wg listy obecności 
  c/ Marek Malinowski – Skarbnik Gminy 
  d/ Krystian Czapiewski – pracownik Urzędu Gminy 
  e/ Eugeniusz Dańczak – Wójt Gminy 
  f/ Inna Miercałow – przedstawiciel ZNP 
 
Porządek posiedzenia: 
 

1. Otwarcie posiedzenia 
2. przyjęcie porządku obrad 
3. przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia 
4. zapoznanie się z realizacją programów na zadania sportowe stowarzyszeń na 

terenie gminy dotowanych z budżetu gminy. 
5. sprawy bieżące 

 
Ad 1-3 
 Posiedzenie Komisji otworzyła Przewodnicząca Komisji. Zapoznała radnych z 
porządkiem obrad, który został jednogłośnie przyjęty, jednogłośnie przyjęto protokoł z 
poprzedniego posiedzenia Komisji. 
 
Ad 4 
 
 Na wstępie głos zabrał Krystian Czapiewski – pracownik urzędu 
odpowiedzialny za sport, który przedstawił podział środków budżetowych na kluby i 
stowarzyszenia sportowe. 
Następnie glos zabrała Izabela Tabaka – przedstawiciel Uczniowskiego Klubu 
Sportowego „Start” przy Sz. P. w Motarzynie. Przedstawiła główne propozycje 
działania klubu na bieżący rok. Zwróciła się także z apelem o szerszy udział 
młodzieży gimnazjalnej w rozwoju sportu na terenie gminy. 
E. Krycki – przedstawiciel KS „Błękitni” w Motarzynie zaapelował o zwiększenie 
środków budżetowych na działalność klubów oraz umożliwienie klubom korzystania z 
autobusów szkolnych do przewozu zawodników na mecze.  
 Członkowie komisji uważają, że co rocznie należy zwiększać środki 
budżetowe na dotacje dla klubów sportowych z uwagi na rosnące koszty działalności. 
Skarbnik Gminy przedstawił stanowisko urzędu i Wójta w sprawie wysokości 
przyznanych dotacji na kluby i stowarzyszenia sportowe. 
Rany K. Olech zwrócił się z pytaniem dlaczego konkurs na realizację zadań z 
zakresu upowszechniania kultury fizycznej został ogłoszony tak późno, co wiązało 
się z brakiem środków przez kluby na inaugurację rozgrywek. 
Skarbnik Gminy poinformował, że środków nie można było wcześniej przydzielić 
klubom z uwagi na fakt, że nie był uchwalony budżet Gminy. 
Wójt Gminy wyszedł z propozycja by gmina była organizatorem dużej imprezy 
masowej, która by promowała naszą gminę i nasze walory turystyczne. Ten temat 
jest przyszłościowy, gdyż wymaga większych zabiegów organizacyjnych. 
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 Członkowie komisji wnioskują, aby na sesję przedstawić projekt uchwały 
dotyczącej podziału środków na imprezy cykliczne ujęte w kalendarzu imprez. 
 
Ad 5 
 
 Członkowie komisji analizowali naliczenie podwyżek dla pracowników obsługi i 
administracji szkół. 
Obecnie sprzątaczki zarabiają w przedziale od 1.126zł do 1.270 zł. 
Pani I. Miercałow – przedstawiciel ZNP proponuje by: 

- przywrócić premię dla pracowników obsługi jako argument dla dyrektorów, 
- zróżnicować dodatek stażowy dla pracowników, 
- bardziej zróżnicować wysokość wynagrodzenia. 

 
Dyskusja w tym temacie była bardzo ożywiona i otwarta. 
Wójt stwierdził, że nie mógł dać więcej niż 10% na podwyżki. Zauważył, że jest to i 
tak duża podwyżka w tej grupie w porównaniu do planowanej 3% podwyżki. 
Pani I. Miercałow zaapelowała o sprecyzowanie zasad współpracy ze związkami 
zawodowymi. 
 
Na tym posiedzenie zakończono. 
 
Protokołował: Mirosław Mnich                                                                       Przewodnicząca 
                                                                                                              Komisji Kultury, O światy, 
                                                                                                                      Sportu i Turystyki  
 
                                                                                                                        / -/Jadwiga Karaś 
 
 
Załączniki: 
 

1. Sprawozdanie z realizacji zadania w sferze propagowania i rozwoju kultury fizycznej, sportu i 
rekreacji w 2007 roku, 

2. Sprawozdanie z rozgrywek Amatorskiej Halowej Pi łki Nożnej w sezonie zimowym 2007/2008 

 


